
Komise městské části č. 15. Olomouc – Nové Sady 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ  
 

Dne 2. října 2017 

 

 
I. Zahájení: předsedkyně KMČ zahájila jednání v 17.30 

 

 

II. Prezence: viz.  prezenční listina uložená u předsedkyně komise. 

 

 

III. Schválení minulého zápisu: kontrola minulého zápisu a informace o podnětech 

vyřešených či v řešení.  

 

IV.  

1. Připomínky k a od PČR a MP: 

 

1. KMČ upozorňuje (na základě podnětu člena komise p. Ondrouška) na 

neúměrnou rušnost ulice Střední Novosadská. Zvláště bylo poukázáno na nebezpečný 

průjezd kamionů. KMČ žádá řešení situace nejlépe omezením průjezdu kamionů touto 

ulicí.  

 

V. Podněty stran občanů a členů komise: 

1. KMČ požaduje (na základě opakovaného podnětu paní Navrátilové, dalších 

občanů či členů komise) vyřešení revitalizace parku V Kotlině. Jako naléhavé 

se jeví vybudování přístupového chodníčku k tramvajové zastávce V Kotlině, 

Stávající je za mokrého počasí naprosto neschůdný pro pěší.  

 

2. KMČ znovu upozorňuje a požaduje (na základě podnětu p. Ondrouška) 

umístění příčného prahu na ul. Andělská. Důvodem je snížit rychlost aut 

přijíždějících k a od Kaprodromu.  

 

3. KMČ požaduje ořezání přerostlých borovic zasahujících do chodníku před 

domem Fischerova 19 - viz zápis z 10. dubna 2017.  

 

VI. Žádosti o sdělení stanoviska:  

 

1. SMOL/205279/2017/OMAJ/MR/Ind. Žádost o sdělení stanoviska k převodu 

nemovitých věcí ve vlastnictví statutárního města Olomouce. 

KMČ souhlasí s převodem (8-2-0). 

2. SMOL/194035/2017/OMAJ/MR/Ind. Žádost o sdělení stanoviska k prodeji 

nebo nájmu nemovitých věcí ve vlastnictví statutárního města Olomouce.  

KMČ jednomyslně souhlasí s prodejem.  

  

Jednání KMČ bylo ukončeno v 18. 10.  

Příští jednání KMČ se koná dne 6. listopadu 2017 v 17. 30 v jídelně v přízemí (vlevo) v DSP 

Peškova 1.  



 

Jednání komise je veřejné.    

Zapsala: Mgr. Gabriela Cingelová, Ph.D. (předsedkyně KMČ) 

 

 

 

 

 

 


